
 

Informationsklass: Öppen 

 

 

Protokoll – Styrelsemöte Svenska Cricketförbundet, 25 april 2023 

Närvarande – Tariq Zuwak, Atiqur Rahman, Sneha Sengupta, Ahsan Ashfaq, Sanjay Kumar, Tripty 

Karwal, Monica Söderberg (GS), Leydy Luna 

 

1. Tariq öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Genomgående av detaljbudgeten för SPL 2023 

Styrelsen gick igenom den detaljerade budgeten för SPL. Där fanns det poster såsom surfplattan 

för 7000, surfplattebehållaren för 1200 kr, tält för 7000 kr som borde läggas på centralbudget. 

Detta tillsammans med avbokningen av inomhusarenan (som hade bokats endast som reserv för 

12540 för om det skulle regna kraftigt ute) skulle frigöra tillräckligt med pengar för att ge en 

reseersättning till de 22 spelarna från Malmö, Göteborg och andra städer om 750 kr tur/retur och 

samtidigt hållas oss inom budgeten för SPL. Styrelsen beslutar 750 kr som reseersättning per 

spelare.  

Styrelsen kommer att fatta beslut om ersättning av reskostnader för damer när Styrelsen får LPL-

detaljbudgeten liknande SPL-budgeten 2023. Leydy kommer att skicka LPL-budgeten till Styrelsen. 

3. Leydy har hittills inte kommunicerat något till föreningarna för att hosta JPL och ECS. Hennes 

arbete har inte påbörjats än. Styrelsen menar att detta måste prioriteras eftersom det inte är så 

många dagar kvar till själva eventen.  

4. Schemat framtaget av nationella ligakommitten (NLC) skickades till Leydy för vidare 

kommunikation med kommunerna. Schemat har inte skickats än och progonosen är oklar om när 

den görs eftersom det finns en motvilja.  Styrelsen menar att ligan drar igår om 1 vecka och detta 

måste priorioteras högt. 

5. NLC väntar på en lista för 40-oversmatcher från Leydy.  De begärde listan den 12 april men samma 

sak här. Pga motviljan har inte heller detta skickats. Styrelsen ber Monica att se över detta. Om 

Leydy inte skickar listan senast den 5 maj kommer det att räknas som Arbetsvägran. 

6. Styrelsen ser ett tydligt mönster hos tävlingsasvarig att det finns ovilja till samarbete. Eftersom 

tävlingsansvarig är anställd just för att hantera tävlingsfrågor men att det mest arbetet sköts av 

NLC (eftersom tävlingsansvarig vägrar att utföra själv eller samarbeta och tiden bara rinner), ber 

styrelsen Monica att skicka över Leydys arbetsbeskrivning senast den 27 april. 

7. Ekonomi kommer att diskuteras vid ett separat möte när Lina Berglind också är tillgänglig. 

8. Styrelsen har vid flertal gånger bett kansliet att skicka mail eller info från just info-mailen. Några 

gånger har det dröjts och andra gånger vägrats helt. Därför bad Tariq Monica att ge info-mail 

access till styrelsens sekreterare, men Monica vägrar.  Styrelse kommer att kontakta RF-support 

för detta. 
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9. Styrelsen beslutade att Leydy ska vara ansvarig för alla domarfrågor framförallt vad gäller 

tillsättning av domare till matcher. Det här är ett tidskrävande arbete och eftersom vi har en 

anställd så borde den anställda hantera detta arbete, istället för ideella personer som NLC. 

Styrelsen ger uppdrag till Monica att verkställa detta.  

10. Styrelsen föreslog att skapa en ungdomskommittén. Denna kommitté  kommer endast att arbeta 

med strukturen och eventuellt schema för ligamatcherna. Inte JPL. 

11. Ahsan begär att få se på arbetsbeskrivningen för Monica eftersom Monica många gånger 

refererar till det.  

12. Nästa möte kommer att äga rum nästa tisdag den 2 maj från 16.15 till 18.15. 

13. Mötet avslutades. 

 

 

Atiqur Rahman         Tariq Zuwak 

 

 

Sekreterare         Justerare 


